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Ik betreur ten zeerste wat hier gebeurd is en ik neem de volledige verantwoordelijkheid hiervoor. Als 
voorzitter is het altijd mijn doel om te zorgen dat alles goed gebeurt. Ik heb mij gerealiseerd dat mijn 
stijl van leidinggeven teveel micromanagement bevatte, waarbij ik medewerkers teveel heb 
aangesproken op werkomstandigheden in de vergaderzaal, de kwaliteit van memo’s en het nakomen 
van werktijden. Ik ben hier terecht op aangesproken door de Griffier. Woede uitbarstingen zijn geen 
onderdeel geweest van dat gesprek en ik herken mij daar ook niet in. De overige hierboven 
genoemde zaken herken ik en kan ik plaatsen. Ik ben ervan geschrokken en ik heb het met het 
managementteam van de Kamer besproken. Wij hebben goede afspraken gemaakt om dit verder te 
voorkomen en te monitoren. Dat is al enige tijd geleden. Daarna zijn er geen opmerkingen meer 
gekomen.  
 
 


